



EIGHTEEN-ARMED AVALOKITESHVARA. China, Ming Dynasty, H 38 cm. Bronze with partial gilding on the throne and crown. Buddha wears the Bodhisattva of Compassion in his crown and is enthroned on a lotus flower growing from an enclosed hexagonal plinth. There are devotees or benefactor figures on both sides of the pillar-like lotus stem. One of the Guanyin's hands and one base of the plinth are damaged. Possibly, the figure and the base did not belong together.

China, Ming-Dynastie, H 38 cm.

Bronze mit partieller Vergoldung an Thron und Krone. Der Bodhisattva der Barmherzigkeit trägt Buddha Amithaba in der Krone und thront auf einem Lotoskelch, der aus einem umfriedeten sechseckigen Sockel emporwächst. Beidseits des säulenartigen Lotosstiels stehen zwei Adoranten oder Stifterfiguren. Eine Hand des Guanyin

Koller Auktionen - Lot 107*
A140 Art d'Asie - samedi 24 mars 2007, 10h00

und ein Fuss des Sockels beschädigt. Figur und Sockel möglicherweise nicht zusammengehörig.

[CatItem.ArtText.Text502]

CHF 5 000 / 8 000

€ 5 150 / 8 250

